
הנשיא סיפר על הגאווה בענף והצימאון בעולם  לידע 
ולטכנולוגיה ישראליים. מנכ"לית מועצת החלב, מיכל קראוס 
הודתה לנשיא על ההזמנה וציינה את החשיבות של הענף גם 
היום בפריסת ההתיישבות ואספקת מזון טרי בכל מזג אויר. 
מנכ"ל התאחדות מגדלי בקר, אביתר דותן סיפר לנשיא על 

המחויבות של הענף לשמירה על תנאי הגידול של הפרות 
ורווחת בעלי-חיים. כמו כן ובמסגרת אירועי חג השבועות, 
הוגש לראשונה טנא  ליו"ר הכנסת יולי אדלשטיין. להגשת 
הטנא הוזמנו רפתנים וילדיהם מהרפת החדשה בעידן. יו"ר 

הכנסת ציין את חשיבות החקלאות והענף והבטיח לעמוד 
לצידנו גם בעתיד. אביתר דותן אמר בין השאר "ב- 2017 

ייצרו רפתני ישראל כמיליארד וחצי ליטר חלב שיא כל הזמנים 
הודות לצריכת חלב גבוהה. קיים ויכוח ענק מתחת לרדאר, 

האם החקלאות בכלל והרפת בפרט הינו מגזר מיוחד ותורם 
וחלק באבני היסוד של המדינה הזו או שהחקלאות המודרנית 

היא בדיוק כמו מפעל תעשייתי. אנו תקווה, כבוד הנשיא, 
שתהיה לנו לקול ברור על חשיבות החקלאות הציונית ועל 

תפקידה ההיסטורי והעתידי של ארץ זו". ▲

שבועות בבית הנשיא

 חגיגת שבועות בבית הנשיא. צילום: ליאת מנדל

ביום ראשון 28.5 התארחו נציגי הענף ובני נוער בבית הנשיא מר ראובן ריבלין ורעייתו הגב' נחמה 
ריבלין לטקס הענקת טנא של מוצרי חלב לחג השבועות, טקס שכבר הפך למסורת. להענקת הטנא 

הזמנו תלמידי מגמת הרפת מבתי-ספר חקלאיים  •
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